
Strój weselny
Dobrze,  że  ta  Ewangelia  jest  czytana  dzisiaj,  gdy  jesień
wymusza na nas trochę cieplejsze odzienie. Oj! – gdyby tak
była czytana w środku lata, gdy pełno w kościele amantów w
szortach,  podkoszulkach,  getrach…  i  panienek  gotowych  na
plażę! W wielkich miastach, u wejścia do starodawnych katedr,
bazylik, stoją bardzo grzeczni panowie, którzy pomagają różnym
ignorantom i ignorantkom rozróżniać między strojem plażowym i
innym, a tym, który przystoi do świątyni, do Eucharystii. I
nie ma dyskusji. Tu można wejść wyłącznie w stroju weselnym,
tzn. takim, który przystoi temu miejscu, który jest po prostu
odpowiedni. Pan Jezus mówiąc o stroju weselnym na pewno i to
miał na myśli. Żydzi dobrze potrafili odróżnić strój weselny
od każdego innego stroju. Chrystus zapewne miał bardziej na
myśli serce człowieka, ludzkie wnętrze, odpowiednie do tego,
czego  doświadcza.  Doświadczenie  uczty,  Eucharystii  wymaga
stroju  niezwykłego.  Bo  z  jednej  strony  stajemy  tam  jakby
nadzy, zawsze jakoś niegodni, a z drugiej jako ci, którzy
zostają przyobleczeni w najlepszą szatę: na rękę pierścień
miłości  i  sandały  na  nogi.  Obuwie  zawsze  było  znakiem
zamożności. Bose nogi to znak biedy. Bóg sam odziewa nas w
najlepsze szaty na swej uczcie, jako swe umiłowane dzieci. A
są to szaty zbawienia.
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